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Verslag van de Algemene
Ledenvergadering van CompUsers

Gehouden op 23 april 2022

Voor het eerst sinds 2020 konden we weer fysiek bijeen‐
komen op de CompUfair en tijdens de ALV.
Er kwamen niet zo heel veel mensen naar de CompUfair.
Op de ALV waren ongeveer 40 leden aanwezig. Iedereen
zat nog op een beetje corona‐afstand, ruim van elkaar.
De sfeer voelde heel goed. Er was een notulist, waardoor
ik me als voorzitter a.i. op het voorzitten kon richten.

De voorzitter a.i. besprak de stand van zaken ten aanzien
van de ontbinding van de Vereniging CompUsers. De ont‐
binding loopt, al hadden we liever wat meer vaart in het
proces. Dat het traag gaat heeft een aantal verklaringen.
Bestuurswisselingen bij het hoofdbestuur van HCC is er
een van. Ook bedachten we wat laat dat het goed is als
de Ledenraad van HCC officieel zijn goedkeuring uit‐
spreekt over de afspraken zoals die zijn gemaakt ‐ dat
zijn de voorwaarden voor goedkeuring van ontbinding, die
in de ALV van 2021 zijn vastgesteld. Omdat de Ledenraad
maar vier keer per jaar vergadert gaat dat niet zo snel.
We hebben als vereffenaars een notaris ingeschakeld.
Per slot zijn we niet zo ervaren in het proces van het ont‐
binden van een vereniging. Daarvoor is de bovengenoem‐
de goedkeuring van de Ledenraad nodig, evenals van het
financieel jaarverslag

De penningmeester a.i. legde het financieel jaarverslag
voor aan de leden. Uitgebreide informatie daarover was
vooraf verstrekt via onze website en in de vorm van het
bekende ‘boekje’. De kascommissie deed verslag en ging
akkoord, de leden gingen eveneens akkoord. De beleggin‐
gen zijn afgebouwd. En de begroting voor 2023 werd
goedgekeurd.

Er zijn plannen voor volgend jaar: twee CompUfairs (april
en september), twee keer deelname aan de HCC!kennis‐
dag, stimuleren van ontwikkelingen van platforms en in‐
teressegroepen met zo veel als mogelijk samenwerken.
En een nog te ontwikkelen project waarbij iedereen die
Linux wil gaan gebruiken hulp kan krijgen.

Ten slotte bestuursverkiezingen: Jos van den Berge stopt
er na tien jaar mee en er zijn twee kandidaatbestuurs‐
leden die zich voor hebben gesteld en dat in deze Software‐
Bus ook doen.
Er komt een (korte) extra ALV in september 2022, vooraf‐
gaand aan de CompUfair. Daarin zullen bestuursverkiezin‐
gen worden gehouden. Isja Nederbragt en Ton Valkenburg
zullen dan aftreden als bestuurslid, maar blijven ter be‐
schikking om nieuwe bestuursleden in te werken.
Jos van den Berge, Ton Valkenburg en Isja Nederbragt
blijven actief als vereffenaar, totdat alle formaliteiten
daarvan zijn afgerond.

De notulen van de ALV staan op de website (onder Leden‐
katern).
Wil je meer weten, dan kan je altijd een bestuurslid
benaderen.

Isja Nederbragt
voorzitter a.i.




